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 Jäsen Timo Lajunen toi esille esille seuraavat asiat: 

 
Kirjaston hlökunta on ottanut yhteyttä kysyen mikä on tilanne kulttuuri- ja 
kirjastonjohtajan rekrytoinnin suhteen? Henkilökunta kantaa huolta, ettei se 
esimiehen puutteessa jää tuuliajolle. On huomioitava nykyisen 
kulttuurijohtajan jääminen pois työstä jo ennen eläköitymistä. Täyttölupa on 
saatava pikimmiten jo henkilöstöhallintoon perustuen.    
 
 
Kallislahden kouluun liittyen tulevan lukuvuoden logistiikka olisi hyvä 
selvittää mahdollisimman pian. Asia liittyy myös pyyntöön jatkaa 
neuvotteluja opetuksen järjestämisestä Sulkavan kunnan kanssa. Perheet 
voisivat näin ollen päättää koulusuunnan hyvissä ajoin ennen syksyä. 

 


